
ЧИТАЙ 
І МОВУ ВИВЧАЙ!

Як писати складні прислівники?

У цьому тексті ти прочитав/прочитала про те, як цікаво 
доторкнутися до створення унікального міфічного світу, 
який живе по-іншому, не як звичайні люди. А чи звернув 
увагу на написання прислівника “по-іншому”? Спробуємо 
структурувати це правило орфографії!

! Запам'ятай! Якщо прислівник має у своїй структурі 
префікс ПО й суфікси Е, И, ОМУ, ЕМУ, ЄМУ, у його 
написанні треба використовувати дефіс: по-
нашому, по-моєму, по-київськи тощо.

Проте якщо структура прислівника інша, то дефіс 
не використовується: потихеньку, помаленьку.



Тепер ти знаєш більше про правопис 

прислівників в українській мові!

Спробуй утворити прислівники від 
пропонованих слів за такою моделлю: 

тихо — по-тихому.
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